
 

Frågor till förvaltningen angående Snösätra 
 
 
Generellt sätt anser vi att förvaltningen gör ett mycket bra arbete i planeringen av Snösätra 
upplageområde. Vi önskar dock svar på följande frågor: 
 
Hur ser analysresultaten ut för provtagningen av Snösätra upplageområde fram till dags 
datum? 
 
Hur är det tänkt att Kulturplats Snösätra ska se ut?  
 
Finns det en projektplan och hur ser den i så fall ut?  
 
Vilka personer är involverade i projektgruppen? 
 
Vad vi har erfarit finns det en del föreningar kopplade till Snösätra som erhåller 
föreningsbidrag. Vilka är dessa föreningar, hur mycket bidrag har de fått, och hur följer 
förvaltningen upp att bidragen används ändamålsenligt? 
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